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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DE DISTRICTE 1 DE L’AJUNTAMENT DE 
SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 26/2014 
Caràcter: ordinari 
Data: 10 de març de 2014 
Horari: de 19.15 a 21.20 h 
Lloc: Casal Pere Quart 
 
 
Assistents 
 
Jordi Font i Renom, president 
Lluís Monge Presència, vocal regidor de la llista mes votada de la ciutat 
Teresa Esteban Peris, vocal del PSC 
Antoni Font i Renom, vocal de CiU 
Bill Phillips Mockford, vocal de l’AV de Covadonga 
Evaristo Fortuny Roca, vocal de l’AV del Centre-Mercat 
Guillermo Pons Buch, vocal de l’AV de Sant Oleguer 
Manuel Sanz Pérez, vocal de l’AV del Rambla-Centre 
Juan Antonio Paleo Marcos, vocal de les entitats culturals 
Marcel·lí Garriga i Codina, vocal de les entitats esportives 
Josep Ibars Guillén, vocal de les entitats juvenils 
Lluís Saila González, vocal de les entitats del grup altres entitats 
Natividad Perallón Solans, vocal dels centres d’atenció primària 
Tona Sallent Custodio, representant d’ES (5%) 
Pere Farrés Berenguer, representant d’ERC (5%) 
Melcior Manau Gironès, secretari delegat 
 
Altres assistents: 
 
Carles Bosch Masó, regidor de Comerç, Consum i Turisme 
Cristina Moreno Ramos, regidora de Salut 
Juan Fernando Fernandez Moyano, director de la Unitat de Gestió d´Atenció Primaria (UGAP) 
Sabadell Centre-Oest - EAP Centre, EAP Gràcia-Merinals de l’Institut Català de la Salut 
Natividad Perallón Solans, directora de la Unitat de Gestió d’Atenció Primària (UGAP), 
Sabadell Est–EAP Creu Alta, EAP La Serra, EAP Sant Oleguer de l’Institut Català de la Salut 
Teresa Corbella Cordomí, cap del Servei de Salut 
Emilia Gómez Martín, secretària de la Junta Arbitral de Consum 
Loida Martínez Mondejar, tècnica de la OMIC 
Albert Teruel Vilellas, administratiu del Districte 
 
 
Absents 
 
Ángela Fernández Martínez, vocal de l’AV de Nostra Llar 
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Germán Palacín Fornons, vocal de CiU 
Manel Ruiz Gil, vocal de l’AV de l’Eixample 
Olga Balada i Martínez, vocal de CiU 
Francesc Pascual Salomó, vocal de les entitats culturals 
Joana Soler García, vocal de les entitats culturals 
Joan Fidel Sarmiento, vocal de les entitats educatives 
Joan Miquel Pardo Cuenca, vocal de les entitats del grup altres entitats 
Jordi Obradors Pineda, vocal de les entitats de comerciants 
Sebastià Ruiz Garcia, vocal dels centres d’ensenyament 
 
Excusen la seva absència: 
 
Juan Antonio González Marín, vocal del PSC 
Francesc Blanes Barrafont, vocal de les entitats de gent gran 
Maria Rosa Segura Martínez, vocal de les entitats culturals 
Eduard Gutés i Martín, vocal de les entitats del grup altres entitats 
Esther Camacho Bogas, vocal de les entitats del grup altres entitats 
Antoni Muñoz Balart, representant de la CUP (5%) 
Ramón Chulilla Corral, representant del PP (5%) 
 
 
Ordre del dia 
 
1.  Aprovació de l’acta anterior. 
2.  Informació sobre els serveis sanitaris al Districte 1. 
3.  Informació sobre la xarxa de canalització d’aigua. 
4. Presentació de serveis de la Oficina Municipal d’Informació al Consumidor i de la Junta 

Arbitral de Consum de Sabadell. 
5.  Informaciò dels consells sectorials. 
6. Comunicacions. 
7. Torn obert de paraules. 
 
 
Atès que hi ha el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte, de 30 d’abril de 1997, el president, el senyor Jordi Font i Renom, 
declara oberta la sessió. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
Pren la paraula el president, en Jordi Font Renom, que informa que dels punts que figuren a 
l’ordre del dia, el tercer, el d’informació sobre la xarxa de canalització d’aigua, no es tractarà 
perquè el ponent encarregat no ha pogut assistir a aquest ple del consell de districte. 
 
1. Aprovació de l’acta anterior 

 
Seguidament el president, en Jordi Font Renom, pregunta als vocals si volen fer alguna 
esmena a l’acta del 20 de febrer de 2014 abans de donar-la per aprovada. 
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A continuació, sense cap intervenció dels assistents, es dóna per aprovada l’acta 
anterior i es passa al punt següent. 

 
 
2.  Informació sobre els serveis sanitaris al Districte 1 

 
Pren la paraula el president, en Jordi Font Renom, que comenta que avui ens vénen a 
explicar el funcionament dels serveis sanitaris. Presenta els ponents: la Sra. Cristina 
Moreno Ramos, regidora de Salut; la Sra. Teresa Corbella Cordomí, cap del Servei de 
Salut; el Dr. Fernandez Moyano, director de la Unitat de Gestió d´Atenció Primària 
(UGAP) Sabadell Centre-Oest - EAP Centre, EAP Gràcia-Merinals de l’Institut Català de 
la Salut, i la vocal d'aquest consell, la Sra. Natividad Perallón Solans, directora de la 
Unitat de Gestió d´Atenció Primaria (UGAP) Sabadell Est -EAP Creu Alta, EAP La Serra 
i EAP Sant Oleguer de l'Institut Català de la Salut. 
 
Pren la paraula la Sra. Cristina Moreno, regidora de Salut, que explica que ells van 
contactar amb la Dra. Natividad Perallón i amb el Dr. Fernández Moyano, que són els 
responsables tant del CAP Centre com del CAP Sant Oleguer i acaba agraint el temps 
que estan dedicant a la nostra atenció. 
 
Pren la paraula el Dr. Fernández Moyano, que explica el que és la nova atenció primària 
a Sabadell, ja que s’està reorganitzant. A partir d’ara el nou sistema consisteix en 4 
zones d’atenció primària o UGAP (Unitat de gestió d’Atenció Primària), cada unitat de 
gestió és el conjunt de varis equips. El CAP de St. Oleguer forma part de la UGAP est. 
No afecta en res al serveis, es tracta d’una divisió de gestió. 
 
Segueix el Dr. Fernández Moyano, explicant que el que busca aquesta nova divisió és 
aconseguir sinergies i aliances. Els serveis que es donen són els mateixos que ja es 
donaven amb anterioritat però intentant que siguin més eficients i amb molta més 
qualitat. Hi ha la medicina de família, la pediatria, la infermeria, l’odontologia, el servei 
de la llevadora i serveis socials. 
 
A continuació, el Dr. Fernández Moyano, parla del pla de Salut que consta de 3 pilars, 
d’aquests n’hi ha dos que influeixen molt dintre de l’assistència primària, una es la línea 
orientada a la cronicitat, els pacients amb malalties cròniques, i l’altra es que es busca 
mes resolució a nivell de l’assistència primària. 
 
Seguidament el Dr. Fernández Moyano, comença a explicar la línea d’orientació al 
malalt crònic i les diferents malalties que s’estan treballant més. Hi ha més cura al 
pacient i de la seva autocura, seria el concepte de pacient expert. Actualment hi ha 
unitats funcionals que estan donant resposta en cada moment.  
 
També parla de que s’ha transformat el model d’urgències, fa uns anys només hi anava 
el pacient pel propi peu o el propi acompanyant, avuí en dia els està portant també 
ambulàncies. El nivell de resolució ja no és només competència de les urgències de 
l’hospital. 
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Acaba, el Dr. Fernández Moyano, explicant que està havent canvis en la salut pública i 
la comunitària que també es competència de la Primària. Seguidament dóna pas a la 
Dra. Natividad Perallón. 
 
Pren la paraula la Sra. Natividad Perallón, que explica que el pla de salut és la guia a 
seguir, també comenta que la població cada vegada està més envellida i no es pot 
abordar als pacients tal com s’estaven abordant fins ara, es treballa molt amb l’autocura 
dels propis pacients. 
 
Seguidament la Sra. Natividad Perallón, explica els projectes de SAP, hi ha un projecte 
d’ATDOM a Sabadell, tant al CAP Centre com al CAP Sant Oleguer existeix el projecte 
d’atenció domiciliaria, actualment hi ha 3 infermeres pels dos centres. Amb això 
s’aconsegueix evitar la variabilitat de tractar amb aquests pacients i es redueixen el 
nombre d’ingressos. 
 
A continuació la Sra. Natividad Perallón, comença a parlar d’un nou el projecte el 
GeriàtrICS que és per controlar els pacients de les residències, antigament dels 
pacients de les residències se n’ocupava el metge de la residència, amb aquest projecte 
el metge del Cap i el de la residència decideixen les actuacions a seguir amb el pacient. 
 
També parla de la Gestió de Cas, són un grup de 6 infermeres que tenim a Sabadell, 
una per unitat de gestió, que fan una mica el control dels pacients crònics. Això ajuda 
molt a gestionar els tipus d’ingrés, té la finalitat de potenciar l’autocura. També explica 
que al CUAP Sant Fèlix existeix l’atenció 7 X24, 7 dies a la setmana les 24 hores. 
 
Seguidament la Sra. Natividad Perallón comença a explicar el Programa Pacient Expert 
a Catalunya que té com a finalitat millorar la comprensió de la malaltia crònica per part 
dels pacients, es busca promoure el canvi d’hàbits que millorin la qualitat de vida i la 
convivència amb la malaltia. Els pacients experts transmeten els seus coneixements a 
altres pacients d’una manera molt més entenedora. 
 
També parla del projecte Apof, consisteix en que la pressió arterial que ens prenen a les 
farmàcies queda immediatament registrada als sistemes informàtics de l’ICS. D’aquesta 
manera es pot portar un millor control de la tensió dels pacients, amb l’ajuda dels 
farmacèutics. 
 
Finalment la Sra. Natividad Perallón parla de la importància de les xarxes socials per 
arribar als joves en quan a matèria de salut. Actualment existeix el programa Salut i 
Escola, que serveix per arribar a aquests joves, en aquest programa poden expressar 
els seus dubtes. 
 
Pren la paraula la Sra. Cristina Moreno, regidora de Salut, que esmenta que s’està 
treballant amb totes les entitats  per a potenciar tots aquests temes. 
 
El president, en Jordi Font Renom, agraeix les explicacions als ponents i obre el torn de 
paraules. 
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Pren la paraula el president, en Jordi Font Renom, que comenta que veu al Power point 
que la valoració dels serveis sanitaris a Sabadell és al voltant del vuit. Pregunta si 
Sabadell és una excepció ara que hi ha tantes queixes sobre la sanitat. 
 
Pren la paraula la Sra. Natividad Perallón, que respon que en general amb els serveis 
que es donen als centres i amb els professionals els usuaris estan molt satisfets. 
 
Pren la paraula la Sra. Cristina Moreno, regidora de Salut, que explica que dintre de les 
tres potes de l’estat del benestar que són la sanitat, l’educació i els serveis socials, la 
sanitat és molt important. Com que les expectatives potser són molt altes, hi ha la 
percepció de que tot ha de sortir perfecte. Potser el que a vegades baixa la qualificació 
es l’accessibilitat als serveis, volem ser atesos pel professional de sempre a l’hora que 
ens va perfecte. Acaba dient que els resultats de Salut a Sabadell són molt bons. 
 
Pren la paraula el Dr. Fernández Moyano, que també ressalta que els resultats, en els 
quals hi intervenen moltes variables, són molt bons a Sabadell. 
 
Pren la paraula la Sra. Cristina Moreno, regidora de Salut, que es posa a disposició del 
consell de districte per oferir la informació que es demani pel que fa a la Regidoria de 
Salut. 
 
A continuació, i al no haver-hi cap més pregunta dels assistents, el president, en Jordi 
Font Renom, agraeix les explicacions als ponents, els acomiada i passa al quart punt de 
l’ordre del dia ja que el tercer s’ha cancel·lat per la impossibilitat d’assistir al ple del 
consell per part del ponent. 

 
 
4. Presentació de serveis de la Oficina Municipal d’Informació al Consumidor i de la Junta 

Arbitral de Consum de Sabadell 
 
El president, en Jordi Font Renom, presenta als ponents, el Sr. Carles Bosch Masó, 
Regidor de Comerç, la Sra. Emilia Gómez Martín, secretària de la Junta Arbitral de 
Consum i la Sra. Loida Martínez Mondejar, tècnica de la OMIC. Seguidament dóna pas 
als ponents per a que comencin la seva presentació. 
 
Pren la paraula el Sr. Carles Bosch Masó, Regidor de Comerç, que comença presentant 
la Regidoria de consum i a l’OMIC, la Oficina Municipal del Consumidor. Comenta que 
s’encarrega d’informar dels seus drets al consumidor i que va néixer l’any 1983. 
Seguidament parla de la JAC, la Junta arbitral de consum, que s’encarrega de mediar 
entre el consumidor i el comerciant en cas de conflicte. Finalment dóna pas a la Sra. 
Emilia Gómez per a que comenci la seva exposició. 
 
Pren la paraula la Sra. Emilia Gómez, que presenta la Junta Arbitral de Consum, el que 
busca la Junta es mediar entre el consumidor, i l’empresari en els seus conflictes. Es 
gestionen les reclamacions i es mèdia quan s’han lesionat els interessos del 
consumidor. Quan les parts es sotmeten a la Junta es renúncia a anar a la via judicial. 
Sotmetre’s comporta que a través de la Junta s’accepti la resolució que es dicti. 
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Seguidament, la Sra. Emilia Gómez parla de la composició de la Junta Arbitral de 
Consum, que consta de 3 arbitres, un àrbitre en representació dels consumidors, un 
àrbitre en representació dels empresaris i un tercer àrbitre designat per l’administració. 
 
A continuació la Sra. Emilia Gómez parla dels avantatges i inconvenients que té una 
resolució de la Junta arbitral. Un dels avantatges és que té els mateixos efectes que una 
resolució judicial. També que la resolució es gratuïta i ràpida, de mitjana es triga 2 
mesos, i tampoc és necessari un jutge ni un procurador. Per altra banda els 
inconvenients que té són que aquesta és una via voluntària, cal la submissió plena o 
l’adhesió plena. 
 
Segueix explicant la Sra. Emilia Gómez que actualment a Sabadell hi ha adherides unes 
850 empreses a la Junta Arbitral de Consum. Destaca també que al 2013 s’han tramitat 
675 sol·licituds d’arbitratge, el que suposa un 5,63% més que l’any anterior. Del total 
d’expedients, ja s’han resolt 658 que s’han pogut arxivar, d’aquests 260 per laude 
arbitral o mediació i la resta per altres causes. Només 17 resten encara en tràmit. 
 
Continua explicant estadístiques, fa constar que on hi ha mes reclamacions es als 
districtes dos, tres i quatre. 
 
Finalment declara que la quantia mitjana de les reclamacions ha estat de 2267,55 €, la 
que menys de 0,30 cèntims d’euro i la que més de 114.151,50 € per participacions 
preferents. Acaba destacant que quasi la meitat de les reclamacions provenen del 
sector de les comunicacions amb un 49,5% del total. Dóna pas a la Sra. Loida Martínez 
Mondejar. 
 
Pren la paraula la Sra. Loida Martínez Mondejar, tècnica de l’OMIC, Oficina Municipal 
d’Informació al Consumidor, que comença a explicar les diferents funcions de l’Oficina 
mitjançant un Power Point. 
 
A continuació la Sra. Loida Martínez, defineix l’OMIC com un servei municipal que 
compleix tasques d’informació, orientació i assessorament als consumidors. Algunes de 
les funcions són, rebre i tramitar les queixes, les reclamacions i denúncies dels 
consumidors. També gestionen les reclamacions per mitjà de la mediació en matèria de 
consum o fan difusió de les organitzacions de persones consumidores i col·laborar-hi.  
 
Seguidament la Sra. Loida Martínez, explica la diferència entre les reclamacions i les 
denúncies, que consisteixen en que les denúncies tenen un interès general. També 
comenta que les tècniques demanen ajuda a la Diputació de Barcelona o a l’ Agència 
Catalana de Consum. També compten amb l’ajuda d’un policia municipal. 
 
Comenta que tot es gestiona per mitjà de mediació de consum, i es fomenta 
l’arbitratge(JAC), també es fan xerrades i tallers de consum. Segueix explicant que 
enguany es farà un taller de salut mental o xerrades sobre temes de garanties, a part 
d’això, també s’han fet xerrades sobre les preferents. 
 
A continuació la Sra. Loida Martínez, passa a parlar de les estadístiques generades 
durant l’any 2013 i destaca que es van atendre 7313 consultes. Els sectors més 
reclamats durant el 2013 van ser els serveis de telecomunicacions seguits per els 
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subministraments. També destaca que hi ha hagut 2373 expedients incoats, d’aquests 
un 27 % es van derivar a la JAC, un 5 % als organismes competents i un 15% es van 
arxivar per desistiment. La resta es van resoldre per L’OMIC a favor del consumidor en 
un 75 % dels casos i en un 25 % han estat desfavorables. 
 
El president, en Jordi Font Renom, agraeix les explicacions a la ponent i obre el torn de 
paraules. 
 
Pren la paraula el president del consell, en Jordi Font Renom, que pregunta quina 
relació té la JAC amb el Tribunal arbitral. 
 
Pren la paraula la Sra. Emilia Gómez, que respon que a la JAC només es fan 
arbitratges de consum. 
 
Pren la paraula el Sr. Antoni Font Renom, vocal de CiU, que exposa que s’ha atès gent 
per temes de preferents però que també s’ha atès gent per 30 cèntims d’euro. Pregunta 
les hores que es dediquen per algú que reclama 30 cèntims. 
 
Pren la paraula la Sra. Emilia Gómez, que respon que la majoria dels casos són per 
petites quantitats i que la seva mitjana és de 200 €. Segueix explicant que la llei no va 
limitar la quantia i que els arbitres reben unes dietes, també remarca que aquestes 
quanties són casos molt extrems. Seguidament, explica que en molts casos com els de 
telèfons de pagament, com els de tarot o sms de programes televisius, el que es fa si no 
s’arriba a un acord és descomptar la part de la tarificació addicional de l’empresa i es 
paga només la part que toca pagar a l’operador. En tot cas estan obligats per el reial 
decret a atendre tots els casos. 
 
Pren la paraula el Sr. Carles Bosch, Regidor de Comerç, que explica que el que es fa és 
gestionar la vulneració d’un dret, no només d’un import. Encara que sigui poc import, el 
que es vol reparar és el dany moral i potser així s’evita que aquests problemes vagin a 
més. 
 
Pren la paraula el Sr. Manuel Sanz Pérez, vocal de l’AV Rambla-Centre, que vol donar 
les gràcies a la Junta Arbitral de Consum per una gestió que van fer. Segueix 
preguntant si han rebut denúncies per producte fresc en mal estat. 
 
Pren la paraula la Sra. Loida Martínez, que respon que havien tingut un cas de gambes 
petites que va denunciar una ciutadana explicant que no era legal comercialitzar 
gambes d’aquell tamany. Finalment va resultar que en aquest cas si era legal la seva 
comercialització ja que el tipus de gamba que es venia tenia com a mida permesa. 
 
Pren la paraula el Sr. Lluís Saila González, vocal de les entitats del grup altres entitats, 
que pregunta on tenen les seves dependències la Junta Arbitral de Consum i la Oficina 
Municipal d’informació al Consumidor. 
 
Pren la paraula la Sra. Loida Martínez, que respon que actualment tenen les seves 
dependencies al Despatx Lluch, i segueix explicant que sempre hi ha una tècnica 
atenent al públic. També explica que a la Fira Sabadell queda una tècnica prestant 
atenció telefònica. 
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Pren la paraula el Sr. Marcel·lí Garriga i Codina, vocal de les entitats esportives, que 
explica que totes les resolucions acaben en qüestions econòmiques i comenta que 
també existeix el tema de les dades de caràcter personal de les que disposen les 
companyies telefòniques, que utilitzen indegudament i que no es resol. 
 
Pren la paraula la Sra. Loida Martínez, que confirma el que diu el Sr. Marcel·lí Garriga 
explicant que no només es tracten temes econòmics. 
 
Pren la paraula el Sr. Bill Phillips Mockford, vocal de l’AV Covadonga, que esmenta que 
va canviar de companyia d’assegurances de la llar i que finalment va acabar amb el 
RACC. Comenta que li van donar una fotocopia de les condicions de contractació i no li 
deixaven veure la lletra petita. Pregunta si això es una cosa comuna i com podria 
consultar aquesta lletra petita. 
 
Pren la paraula la Sra. Loida Martínez, que respon que avui dia gràcies a les noves 
tecnologies la lletra petita de les condicions ofertes per les assegurances estan a l’abast 
de tots els consumidors. 
 
A continuació, i al no haver-hi cap més pregunta dels assistents, el president, en Jordi 
Font Renom, agraeix les explicacions als ponents, els acomiada i passa al següent punt 
de l’ordre del dia. 
 

 
5.  Informació dels consells sectorials 

 
Pren la paraula el president del Consell, Jordi Font, que comunica que no hi ha hagut 
cap reunió dels consells sectorials i passa al següent punt de l’ordre del dia. 
 
(Abandona el ple del consell el Sr. Josep Ibars Guillén, vocal de les entitats juvenils, a 
les 20.37 h.) 
 

 
6. Comunicacions. 

 
Pren la paraula el president, en Jordi Font Renom, que comença a explicar la 
Campanya per fomentar el civisme en la tinença de gossos a l’espai públic que es titula 
“Deixem-ho tot net” i reparteix el díptic informatiu. 
 
Pren la paraula el Sr. Melcior Manau Gironès, el secretari delegat, que comenta sobre 
aquesta campanya que es va iniciar el passat 24 de febrer i esmenta que s’executaran 
sancions mitjançant policies vestits de paisà. 
 
Pren la paraula el president, en Jordi Font Renom, que parla de les obres del Passeig i 
més concretament sobre les peticions que van fer les entitats culturals de la ciutat. 
 
Seguidament parla de l’increment d’una partida pressupostaria de 9 milions d’euros dels 
quals una part anirà destinada a la remodelació del carrer Horta Novella. Recorda que 
anteriorment els veïns van fer una reclamació perquè les voreres eren molt estretes i 
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perilloses, van demanar que es fes alguna actuació. Comenta que s’està tractant el 
tema i segurament es farà alguna actuació d’obra per intentar millorar la situació. 
 
A continuació comenta que a partir d’ara s’inclourà un nou punt a l’ordre del dia que 
tractarà sobre els temes importants que a nivell d’ajuntament s’han tractat des del Ple 
Municipal. 
 
També, comenta les Medalles d’Honor que va escollir cada districte, i que com a 
districte es va proposar a l’associació AVAN. També se li va atorgar a la coral Talia a 
través de la Junta de Portaveus. Al mes d’abril es farà l’acte d’atorgament. 
 
Seguidament el president, en Jordi Font Renom, explica que en el ple també es va 
aprovar la modificació dels usos, ampliant els usos compatibles a diverses parcel·les de 
la ciutat amb la finalitat de facilitar l'activitat econòmica. 
 
A continuació, explica les mocions que es van tractar en el Ple Municipal, comenta que 
va haver-hi una a proposta de CiU sobre la Masia de Ca n’Oriac, en la qual es va 
acordar fer una actuació sobre la mateixa. CiU també va presentar una moció per a 
instal·lar una senyera en un lloc cèntric que va ser aprovada. Euia també va presentar la 
moció de no negociar els canvis d’horari dels CAP que no es va aprovar. Finalment 
explica que CiU, PSC, ICV, Euia i ES van presentar una moció sobre la consulta per 
poder decidir el futur de Catalunya que va ser aprovada per tots els grups menys el PP i 
el regidor no adscrit. 

 
 
7. Torn obert de paraules 
 

Pren la paraula el Sr. Bill Phillips Mockford, vocal de l’AV Covadonga que pregunta si hi 
va haver algun problema amb la retransmissió de l’últim Ple Municipal. 
 
Pren la paraula el president, en Jordi Font Renom, que respon que no en té constància 
però que en tot cas es passarà nota als serveis de comunicació. 
 
Pren la paraula el Sr. Antoni Font Renom, vocal de CiU, que comenta que hi ha orugues 
a la plaça Vallès, i pregunta si es podria mirar de detectar i atacar el problema. 
 
Pren la paraula el president, en Jordi Font Renom, que respon que es farà arribar la 
petició al departament corresponent. 
 
Pren la paraula el Sr. Guillermo Pons Buch, vocal de l’AV de Sant Oleguer, que explica 
que el camí que va fins a la pista municipal d’atletisme esta tot ple d’arrels, demana si 
es podria mirar d’arreglar tot aquell costat. 
 
Pren la paraula el Sr. Evaristo Fortuny Roca, vocal de l’AV Centre-Mercat,  que esmenta 
que ja fa 3 plens va queixar-se del tema de la recollida pneumàtica i encara no s’ha 
tractat, demana si es podria anar a veure. Comenta que té unes fotos que farà arribar al 
consell de la zona de recollida pneumàtica de la Pl. Del Pi-pi. 
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Pren la paraula el Sr. Melcior Manau Gironès, el secretari delegat, que comenta que en 
el seu dia es va traslladar a Residus. També explica que es vol fer una nova campanya 
informativa sobre la recollida pneumàtica i que es farà incidència de tot el que està 
passant. 
 
Pren la paraula el president, en Jordi Font Renom, que comenta que ell no centraria tot 
el problema de residus només amb la recollida pneumàtica sinó també amb la recollida 
als contenidors. 
Pren la paraula el Sr. Juan Antonio Paleo Marcos, vocal de les entitats culturals, que 
pregunta si es poden denunciar aquests fets.  
 
Pren la paraula el president, en Jordi Font Renom, que respon que insistirà, per a que 
vingui alguna persona al consell per parlar d’aquest tema. 
 
Pren la paraula el Sr. Manuel Sanz Pérez, vocal de l’AV Rambla-Centre, que fa saber 
que al carrer Turull número 55 hi ha 5 pisos ocupats. Els veïns que viuen a l’edifici ho 
han denunciat i han fet arribar la seva situació a l’associació de veïns. 

 
 

En no haver-hi cap més intervenció, el president, el senyor Jordi Font agraeix a tots els 
presents la seva assistència a l’acte i aixeca la sessió, de la qual, com a secretari delegat, 
estenc aquesta acta. 
 
El secretari delegat     Vist i plau 

El president 


